

PHOTOCAM IV maxE+



Artikel-Bezeichnung / Article Description:	PhotoCam IV incl. 4x AA 2500mAh maxE+
Art.-Nr. / Part No.:	5317263
EAN-Code / UPC-Code:	4013674172634
Verpackungseinheit / Packaging Unit:	4

Beschreibung:

Intelligentes Ladegerät für 2 oder 4 NiMH/NiCd Akkus der Größen Mignon AA oder Micro AAA; das Ladegerät ist mit einem beleuchteten Display (LCD) ausgestattet, welches übersichtlich den Ladestatus der Akkus anzeigt; Überladeschutz durch $-\Delta U$ Abschaltung und Sicherheitstimer; Akku-Defekt-/Alkaline-Erkennung; Verpolschutz; Impuls-Erhaltungsladung; Weitbereichseingang 100-240V AC; Ladeströme: AA 500mA, AAA 500mA; Ladegerät wird inklusive 4x AA 2500mAh maxE+ NiMH Akkus geliefert; 3 Jahre Garantie

Description:

Intelligent charger for 2 or 4 NiMH/NiCd rechargeable batteries Mignon AA or Micro AAA; the charger has an illuminated display (LCD) which indicates the charging status of the batteries clearly; over charging protection by $-\Delta V$ detection and safety timer; faulty cell detection; Alkaline insertion error detection; reverse connect protection; trickle charging; wide range input 100-240V AC; charging currents: AA 500mA, AAA 500mA; charger will be delivered including 4x AA 2500mAh maxE+ NiMH batteries; 3 year warranty